
東海大學選送赴國外研修或交流心得報告

格式說明
短期交流與短期研習
1. 設word檔名：參加活動名稱－姓名.doc，例如：2013北京大學暑期學校－王小華.doc  或  2013 大一菁英計畫－林大同.doc

2. 使用細明體，粗體，12級，寫明姓名、學號、系級。

3. 內文：使用細明體，11級。若段落有標題，則以新細明體14號字繕打。

4. 正文：內容包含「目的」、「過程」(例如課程、宿舍、交通、生活機能等介紹)、「心得」、「建議」及其他相關事項。
5. 請附照片，將圖片貼在word檔內並壓縮。

＊ 壓縮圖片請游標移至圖片點右鍵，選【設定圖片格式】→【壓縮】

→【套用至-文件所有圖片】→【變更解析度-Web/畫面】→完成

6. 字數：至少2,000字。

7. 將報告電子檔email至oiep@thu.edu.tw
東海大學 – ___________大學
□短期交流活動 □短期研習計劃 學生心得報告
研習期間：       年______月______日至       年_____月_______日
	姓名：
	
	學號：
	
	系級：
	


Tunghai University Learning Feedback Report 

Format Explanation
【Short Term Exchange/ Study Program】
1. How to save word file：Name of Program－Student Name.doc

(For example：2013 XXX School Exchange Program－Student Name.doc)

2. Please make sure to use PMingLiU, Bold and font size 12 and indicates your name, student number and department.

3. Contents：PMingLiU and font size 11. If each paragraph has title, please use PMingLiU and font size 14 to complete the report.

4. Content should include “Objective,” “Process,” “Feedback,” ”Recommendations.”
(For example, it has to mention about class, dormitory, traffic, living function…and so on ) 

5. Please attach photos in the feedback report and zip the file when you submit
＊To zip the photo size: Please click right button and select “Setting picture format,” ( “Zip the picture” ( “completely imitate for all photos” ( “change dpi – web/screen” then completed.

6. Words：Minimum 2,000 words are required

7. After completion, please e-mail the report to oiep@thu.edu.tw

Tunghai university – ___________university
□short term exchange □short term study

student learning feedback report
Exchange Period：From                       (YY/MM/DD) to                       (YY/MM/DD)
	Name
	
	Student no.
	
	Department
	


4

